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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Mórichida település útjainak javítása a vörösiszap-katasztrófát követőhelyreállítási munkák
sorában"címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Pintér Sándor
Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Választókerületem községe, Mórichida sajnálatos módon a tavalyi vörösiszap-katasztrófa kárvallottja :
mind a Marcal-folyó vize, élővilága, mind a folyó partja súlyosan károsodott a szennyezéstő l a
szennyeződéstő l .

Akkor, a kármentesítési munkálatok során a településen keresztül vezet ő állami és önkormányzati
úthálózat rövid idő alatt nagyon komolyan elhasználódott a beavatkozó nehézgépek okozta hirtelen
jött terhelés miatt . Az utak helyreállítása ügyében a település polgármestere megkereste a
Közlekedésfejlesztési Koordinációs Központot 2011 . január 13-án kelt levelében, amelyben megküldte
a kárfelmérés dokumentumait, a 1221/2010 . (XI. 4 .) Korm. határozatban foglalt kitöltendő táblázatot
és a helyreállítás költségbecslését . Tudomásunk szerint a helyreállítási munkálatok a szolgáltatot t
adatok alapján a Belügyminisztérium hatáskörébe tartoznak . Mórichida polgármestere a napokban úgy
tájékoztatott, hogy az utak helyreállítása ügyében a sajnálatos események óta nem történt előrelépés .

Ezúton tisztelettel kérem Miniszter Urat, hogy tájékoztatni szíveskedjen arról, hogy mi okozza a
késlekedést, különösen annak fényében, hogy a szomszédos településeken már zajlanak ill . lezajlottak
a hasonló helyreállítási munkák . Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . december 20 .

Gyopáros Alpár
országgyűlési képviselő
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